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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Helena 

Lundblom, Anders Lundström, Efraim Pettersson, och 

Johanna Svensson. 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. Ett extra välkommen till Johanna som är ny i 

styrelsen, 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

Stadgeändring inskickad till NSF 11/3. Den kommer att tas 

upp på förbundets kommande styrelsemöte i april. 

 

Verksamhetsberättelsen justerad med ändring av 

förtjänstmärkena.  

 

Budget för Minitime och HangTime är antagen. 

Det blir ett höstläger på Ransberg. 

§ 3 

Rapport från 

Kårens årsmöte 

 

 

 

 

Distriktsårsmötet 

 

Äventyrarna: Några upptäckare är flyttade över till 

äventyrarna inför vårterminsstarten.  Dessutom har det 

tillkommit 3 nya äventyrare. Nu är det en stor lite spretig 

avdelning med 20 st.  

 

Upptäckarna är nu 15 st. Eftersom Elin inte har varit med i 

samma utsträckning som vanligt har Malin ryckt in vid några 

tillfällen.  

 

Spårarna är 20 st och det fungerar bra, Ledarteamet har 

utökats med Anneli. 

 

Utmanarna har svårt att få scouterna att komma på mötena, 

och de meddelar i sista stund. 3 st var med på skidresan och 

var nöjda med den helgen.  

§ 4 

Rapport från terminsstarten 

 

 

 Kallelse till årsmöte Våra Gårdar 5 april – Läggs till 

handlingarna 

 Vara Kommun önskar stöttning under Jordgubbens dag 

– Läggs till handlingarna, då vi inte har möjlighet.  

 Distriktet har inte betalat tillbaka anmälningsavgiften 

för Tor, som hoppade av HangTime. Helena tar 

kontakt med distriktskassören. 

§ 5 

Kassören har ordet 

Inkomna handlingar 
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 Befrielsen från att deklarera ska skickas in – Helena 

och Sibban ordnar det.  

I dagsläget 86 st medlemmar. Det finns några som ska 

påminnas.  

 

Helena tar fram en QR-kod till märkesinköpen. 

 

Kåren tackar för de minnesgåvor kåren erhållit till minne av 

Kerstin Svenssons bortgång. 

 

Vid en företagarträff, där företagarna fått välja en förening 

som de vill stötta med 1000 kr, valde OJs skor scoutkåren. 

Pengarna kom från Sparbanktstiftelsen.    

 

 

Medlemmar 

 

 

QR-kod 

 

Minnesgåva 

 

 

Företagsgåva 

 

De ansvariga för Äggapromenaden har kontroll på 

arrangemanget. 

 

Utmanarna ska planera i veckan.  

 

Ansvariga, Johanna och Susanne är medvetna om att de har 

denna uppgift.  

 

Elin, Johanna, Max och Susanne åker med scouterna 

tilMinitime på Kragenäs. 17/5 åker de till nöjesfältet 

Tusenfryd i Norge. Vi åker buss tillsammans med 

Timmersdala. Kostnaden för bussen för Levene blir ca 6000 

kr. Ett förslag på inbjudan finns och kommer skickas ut i 

veckan.  

Styrelsen beslöt:  

att kostnaden för scouterna är 500 kr 

Anmälan med betalning, senast 10 april.  

 

Viktigt att alla ställer upp så mangrant som möjligt.  

 

Anders, Sibban och Sofia ansvarar.  

 

Ledarna ska se över patruller/tältindelning, packlistor, ledar-

överenskommelse, krisplan mm. 

Scouterna kommer träffas för att bland annat träna på att sätta 

upp tält och packa sina egna patrullväskor. 

§ 6 

Kommande arrangemang 

- Äggapromenad 18/4 

 

- Sankt Georg 24/4 

 

- Klassfotbollsplanering 

28/4 

 

- Norporee - Minitime 16-

18/5 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Klassfotboll 24-25/5  

 

- Städ- och ledarvård 2/6  

 

- HangTime 9-20/7 

 

 

Spårarledarna kallar till föräldramöte i samband med hajken i 

maj och belyser problemet med att få föräldrar att ställa upp.  

 

§ 7  

Konserthuset  
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

 

- Eldplåtarna kan stå kvar ute, vid vedskjulet, under terminen.   

- Rampens uppfart behöver justeras. Tomas har lovat att ordna 

det.  

- Låset på ytterdörren behöver kontrolleras. 

§ 8 

Scoutgården 

 

Sibban informerade om innehållet på ordförandesamlingen. 

Den innehöll bland annat diskussion/information från extra 

FM och Scoutnet.  

 

Efraim informerade från förbundets digitala ekonomimöte. 

Förbundet har alltför stora utgifter, så bidragen från förbundet 

till kårerna kommer på kort sikt försvinna helt. 

§ 9 

Från ordföranden 

- digital ordförandesamling 

 

 

- digitalt ekonomimöte 

 

 

Nästa möte är kårstyrelse 14/4 2025. 

§ 10 

Nästa möte 

 

Sibban tackade alla för mötet. 

§ 11 

Avslutning 


